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Ik vindt dat huiseigenaren die niet het geluk hebben om in een "verkenningsbuurt" te wonen 
nog veel te veel aan hun lot worden overgelaten. Als ik het goed begrijp gaat het nog jaren 
duren voordat er duidelijkheid komt over een eventueel warmtenet en voordat we weten wat 
we van de gemeente kunnen verwachten. Dat duurt allemaal veel te lang. Verder lees ik dat 
in mijn buurt "individuele of klein-collectieve oplossingen mogelijk" zouden zijn. Ik kan me 
bijvoorbeeld voorstellen dat het collectief aankopen en laten installeren van warmtepompen 
een goede optie voor mijn buurt zou zijn. Maar dan moet de gemeente wel e.e.a. faciliteren 
en een proces in gang zetten om tot zulke "klein-collectieve" oplossingen te komen. Anders 
ben ik bang dat er helemaal niets van terecht gaat komen en dat uiteindelijk iedereen voor 
zichzelf (en waarschijnlijk pas op een zo laat mogelijk tijdstip) een oplossing gaat kiezen, en 
zo iedereen veel duurder uit is dan wanneer er collectief iets geregeld zou worden. Ik hoop 
dan ook dat de gemeente zich ook op zeer korte termijn over dit soort oplossing gaat 
buigen, zeker in buurten zoals de onze, waar allemaal goed geïsoleerde 
nieuwbouwwoningen staan waar feitelijk alleen maar de CV-ketel vervangen hoeft te 
worden. Naast de verwarming zou er echter ook een alternatief voor warm water voor de 
douche moten komen, maar daar heb ik momenteel nog geen goed beeld over. Het zou 
dan ook fijn zijn als de gemeente huiseigenaren over de diverse mogelijkheden zou kunnen 
informeren en met een concreet voorstel zou komen, dat iedereen (en niet allen de mensen 
in "verkenninsbuurten") in staat stelt om zo snel mogelijk op een betaalbare manier de stap 
naar all-electric te zetten. Iedereen zal zich er inmiddels bewust van zijn dat we vaart 
moeten maken met het nemen van maatregelen om verdere klimaatverandering tegen te 
gaan. Gezien deze urgentie vind ik het onbegrijpelijk en onacceptabel dat de overgrote 
meerderheid van de inwoners nog tot minimaal 2025, of zelfs veel later, moet wachten op 
duidelijkheid omtrent de mogelijkheden en de rol die de Gemeente Gouda uiteindelijk zal 
gaan spelen in deze transitie.


